
Swarzędz, dnia 19 marca 2021 r. 

Rada Miejska w Swarzędzu
BRM.KB.0012.1.3.2021

Protokół nr 3/2021
Obrady rozpoczęto 19 marca 2021 r. o godz. 08:15, a zakończono o godz. 10:11 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Piotr Baranowski
2. Ryszard Dyzma
3. Przemysław Garsztka
4. Wanda Konys
5. Barbara Kucharska
6. Szymon Kurpisz
7. Adrian Senyk
8. Anna Tomicka
9. Agnieszka Zawada – Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetowej, Adrian Senyk. Na wstępie powitał radnych,
gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1)
stwierdził, że Komisja Budżetowa jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, obecnych 9
członków. Komisja została przeprowadzona w formie online.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2.

2. Analiza wydatkowania środków finansowych związanych z utrzymaniem obiektów sportowych w
tym boisk piłkarskich na terenie Gminy Swarzędz.

Analizę wydatkowania środków finansowych związanych z utrzymaniem obiektów sportowych w tym 
boisk piłkarskich na terenie Gminy Swarzędz przedstawiła Dyrektor Swarzędzkiego Centrum Sportu i 
Rekreacji, Mariola Józwiak. Prezentacja stanowi załącznik nr 3. 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym materiałem. 

3. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2021.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2021.

Wyniki głosowania: za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2021 – 2043.

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043.

Wyniki głosowania: za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 
Budżetu Obywatelskiego Gminy Swarzędz na rok 2022.

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Wydziału Teleinformatyki, Aleksandra Pietrzak.  

Kierownik Biura Rady, Hanna Mełeń poinformowała, że do projektu uchwały został złożony podczas 
Komisji Gospodarki wniosek o dopisanie w § 3 po pkt 4 projektu uchwały treści: Informacja o 
niedopuszczeniu projektu na listę projektów, powinna zostać przekazana wnioskodawcy z pisemnym 
uzasadnieniem odrzucenia projektu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 
społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego Gminy Swarzędz na rok 2022 wraz z wnioskiem.

Wyniki głosowania: za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą 
kolejnej umowy najmu lokalu położonego w Swarzędzu przy ul. Kosynierów 1.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, Mariusz 
Szrajbrowski. 

Głosowano w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu położonego w Swarzędzu, ul. Kosynierów 1.

Wyniki głosowania: za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr LIV/398/2006 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 29 marca 2006 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe środkami 
swarzędzkiej komunikacji autobusowej, opłat dodatkowych, określenia uprawnień do korzystania z 
bezpłatnych i ulgowych przejazdów środkami transportu zbiorowego, a także podziału linii na strefy.

Projekt uchwały przedstawił przedstawiciel Klubu Radnych KO, Przemysław Garsztka. 

Do projektu uchwały odniósł się Burmistrz, Marian Szkudlarek. Opinia Burmistrza została dołączona do 
projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr LIV/398/2006 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 29 marca 2006 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi 
przewozowe środkami swarzędzkiej komunikacji autobusowej, opłat dodatkowych, określenia uprawnień 
do korzystania z bezpłatnych i ulgowych przejazdów środkami transportu zbiorowego, a także podziału 
linii na strefy.

Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej, Alicja Smelka.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych.

Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Gruszczyn – Czesława Miłosza.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
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Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gruszczyn – Czesława Miłosza.

Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Gruszczyn – Juliana Tuwima.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gruszczyn – Juliana Tuwima.

Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Swarzędz obejmującej „Rejon ulicy Swarzędzkiej w 
Janikowie”.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar. 

Radna Anna Tomicka poprosiła o wyjaśnienie, na czym polegają zmiany w studium. 

Kierownik Jędrzej Cesar udzielił wyjaśnień, zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Biura Rady Miejskiej, Hanna Mełeń.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

k) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia 
ze Związku Międzygminnego "Gospodarka Odpadami Aglomeracji Poznańskiej".

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz, Marian Szkudlarek. Następnie przedstawił zestawienie 
tabelaryczne szacunkowych kosztów ponoszonych przez Gminę w ujęciu miesięcznym. 

Do projektu uchwały odniósł się Przewodniczący Komisji, Adrian Senyk. Stwierdził, że ostateczną 
decyzję w sprawie wystąpienia ze Związku podejmuje Rada, jednak z przedstawionych wyjaśnień 
wynika, że decyzja o wystąpieniu ze Związku jest już przesądzona. 

Radna Anna Tomicka zapytała o powody wystąpienia ze Związku oraz dalsze plany dotyczące 
gospodarowania odpadami. Radna wyraziła oburzenie w związku z decyzją Miasta Poznań o wystąpieniu 
ze Związku. 

Burmistrz  Marian  Szkudlarek  również  wyraził  obawy  o  dalsze  funkcjonowanie  w  ramach
gospodarowania odpadami. Dopowiedział,  że Miasto Poznań wyszło z założenia, że dopłaca do mniej
zaludnionych gmin ościennych, natomiast do Gminy Swarzędza dużo nie dopłaca, ponieważ nasza gmina
jest bardzo zaludnionym terenem. Burmistrz wyjaśnił, że będzie starał się utrzymać cenę za odpady, nie
przewiduje tworzenia własnych spółek, co byłoby kosztowne. Wyjaśnił, że gmina zajmie się organizacją
systemu, a całość poprowadzi firma wyłoniona w przetargu. 

Radny Szymon Kurpisz powiedział, że radni mają zatwierdzić bardzo ważną dla mieszkańców decyzję, 
która już została podjęta. Dodał, że radni nie mając możliwości poznania pełnych danych, kosztów, czy 
kalkulacji. Następnie wypowiedział się w kwestii funkcjonowania spalarni oraz zapytał o  koszty 
rozwiązania Związku.

Radny Ryszard Dyzma przypomniał, że często kwestionował działalności Związku. Dodał, że do tej pory 
nie otrzymał  kalkulacji, o którą prosił wcześniej. Radny nie widzi powodów, aby Gmina Swarzędz 
pokrywała koszty funkcjonowania Związku. 
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Radna Anna Tomicka poprosiła o informacje dla mieszkańców, dlaczego podjęto taką decyzje, skoro 
Związek wypracowuje zyski. 

Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński odniósł się do wypowiedzi odnośnie wypracowanej nadwyżki, zmian 
w systemie gospodarowania odpadami, w zakresie obowiązku segregacji odpadów, przedstawił możliwe 
rozwiązania sytuacji oraz koszty rozwiązania i likwidacji Związku. 

Burmistrz przedstawił sytuację dotycząca funkcjonowania spalarni, która była budowana w partnerstwie 
prywatno - publicznym Miasta Poznań z zewnętrzną firmą. 

Radna Wanda Konys zapytała, czy gmina sama zajmie się gospodarowanie odpadów, czy będzie to 
realizowane w porozumienie z inna gminą. 

Burmistrz Marian Szkudlarek odpowiedział, że będzie starał się wprowadzić takie rozwiązania, aby 
utrzymać aktualną stawkę za wywóz odpadów. 

Radna Agnieszka Zawada - Chmiel zaproponowała, aby dokładnie i szeroko informować mieszkańców o 
bieżącej sytuacji. 
Burmistrz Marian Szkudlarek wyjaśnił, że sytuacja zmienia się bardzo dynamicznie, ale będzie starał się 
otrzymać aktualną stawkę za wywóz odpadów. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia ze Związku 
Międzygminnego "Gospodarka Odpadami Aglomeracji Poznańskiej".

Wyniki głosowania
za,: 7, przeciw,: 0, wstrzymuję się,: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

4. Sprawy bieżące.
W sprawach bieżących nikt nie zabrał głosu.

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący
Komisji Budżetowej

Adrian Senyk

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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